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Izgradnja nove škole i sportske dvorane u općini Sveti Ilija u punom je jeku, a prema 

svemu sudeći, učenici će u novoj školskoj godini nastavu pratiti u novim prostorima. 

 

Kako radovi napreduju i hoće li sve biti gotovo na vrijeme, u četvrtak su provjerili saborski 

zastupnik Anđelko Stričak i općinski načelnik Marin Bosilj, u društvu ravnateljice Osnovne 

škole „Vladimir Nazor” Anđelke Rihtarić. 

 

Zastupnik Stričak podsjetio je da je prvi sastanak u Svetom Iliji na kojem se razgovaralo o 

izgradnji nove škole održan 2017. godine, na inicijativu načelnika i ravnateljice. 

 

– Tada smo prvi put javnosti dali do znanja da će se ovdje graditi nova škola. Od ideje do 

realizacije određenog projekta malo je duži put. Najprije sve mora biti predviđeno 

prostorno-planskom dokumentacijom, ishoditi suglasnosti, dozvole, projektirati, doći do 



građevinske dozvole, pronaći model financiranja, predvidjeti sve to u proračunima. Tek 

nakon toga moguće je raspisati natječaj za izvođenje radova – kazao je Stričak dodavši da 

u početku gotovo nitko nije vjerovao da bi se u Svetom Iliji doista mogla sagraditi nova 

škola. 

 

– Kad bismo danas pogledali komentare po portalima, vidjeli bi da nitko u to nije vjerovao, 

doslovno ni jedan jedini komentar nije bio optimističan da bi se ova škola mogla graditi. No 

zahvaljujući naporu Općine, škole, Županije i državne razine, danas se ovdje gradi nova 

škola i iduće godine će učenici moći krenuti u novu školsku godinu u novu školu. To veseli 

sve nas i kao što vidite, ni jedno obećanje nismo prekršili, realizirali smo sve i ubuduće će 

biti isto tako – rekao je Stričak i zaključio: Upravo sinergija, vertikala daje dobre rezultate, 

stoga je poruka da treba razgovarati i surađivati i nakon toga slijede dobri rezultati. 

 

Načelnik Bosilj zadovoljan je dinamikom radova. 

 

– U samo devet mjeseci od temelja došli smo do ove faze gradnje. Prva ideja za gradnju 

škole bila je 2001. godine, gotovo pred punih 20 godina, a od otkupa zemljišta, projektne 

dokumentacije i došli smo konačno i do gradnje. Iz toga se vidi da nije dovoljno samo imati 

ideju i želju, nego treba i zatvoriti financijsku konstrukciju da bi se nešto moglo graditi – 

istaknuo je Bosilj, dodavši da je škola u Svetom Iliji relativno skupa za naše prilike. 

 

– U ovoj fazi, bez opreme, košta 55 milijuna kuna. Financiranje je podijeljeno na način da 

80 posto financira Vlada RH, 15 posto Županija i 5 posto Općina Sveti Ilija. Ovom prilikom 

zahvaljujem i županu, a prije svega premijeru Plenkoviću i Vladi, jer bez ovako velikog 

postotka financiranja, Županija i Općina ne bi mogle isfinancirati taj projekt – rekao je 

općinski načelnik te najavio da predstoji raspisivanje natječaja za opremanje škole: 

Očekujemo da bi to moglo biti oko 10 milijuna kuna. Svakako treba istaknuti da se za ovih 

5 posto koje financiramo, Općina nije kreditno zadužila, nego će kroz tekući proračun od 

2020., 2021. i 2022. godine isfinancirati iz proračuna te će se na taj način omogućiti Općini 

da nakon izgradnje škole svoje financije ulaže u druge segmente razvoja općine. Neće biti 

financijski opterećena kreditom narednih 25 ili 30 godina, a to je veliki plus za budućnost. 

 

Ravnateljica Rihtarić nije krila zadovoljstvo zbog projekta koji su svi u Svetom Iliji dugo 

čekali. 

 



– U proteklih devet mjeseci, mi smo na području Općine Sveti Ilija od jednoga ljupkoga 

brijega, odnosno livade na padini, došli do toga da se kompletna građevina naše škole već 

veoma jasno vidi. U tih smo devet mjeseci obavili sve radove da sada možemo reći da 

ćemo do kraja ovoga mjeseca cjelokupnu školu i sportsku dvoranu staviti pod krov. Nakon 

toga slijede obrtnički radovi, a konačni plan je da se početkom jeseni škola u cijelosti 

završi – kazala je. 

 

S gradnjom nove škole u Svetome Iliji učenici i svi mještani dobivaju gotovo 3.800 

kvadrata školskoga prostora koji će služiti ne samo za nastavu, nego i za cjelokupan život 

zajednice. 

 

– Od tih 3.800 kvadrata, 800 kvadrata odlazi na školsku sportsku dvoranu koja će biti 

dvodijelna. Za potrebe nastave moći će se pregraditi, tako da se istovremeno održavaju 

satovi tjelesne i zdravstvene kulture za dva razreda. Dobivamo 18 suvremeno opremljenih 

učionica, a ovih smo dana u dogovoru sa Županijom i Ministarstvom da pokrenemo projekt 

opremanja škole i to će zaista biti škola za 21. stoljeće. Dobivamo suvremeno opremljenu 

školsku kuhinju s restoranom, tri školska igrališta pokraj škole, od kojih će dva biti 

opremljena reflektorima tako da će ova škola, vjerujem, promijeniti ne samo vizuru 

Svetoga Ilije, nego i duh i raspoloženje svih mještana, a što se naše škole tiče, promijenit 

će i duh i hrabrost i otvorenost djece Svetoga Ilije i upisnoga područja općine Beretinec – 

istaknula je ravnateljica ove škole u kojoj su trenutno 233 učenika. 

 

– Gradimo školu za otprilike 250 učenika, a dogodi li se da broj učenika poraste, veoma se 

lako može povećati kapacitet škole – zaključila je ravnateljica. 


